
Protokół Nr  12/07 
z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  21. czerwca  2007 r. 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: sala nr 214 Urzędu Miasta 
 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie zmiany regulaminu organizacyjnego MOPS w Białogardzie 
Przedstawia: Mariola Chełminiak, dyrektor MOPS. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XI Sesję Rady Miejskiej. 
Przedstawiają: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 

 Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza  
   
4. Zapoznanie się z listą nagrodzonych uczniów nagrodą Burmistrza Miasta Białogard za 

wyniki w nauce w roku szkolnym 2006/2007. 
Przedstawia: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 
 
5. Analiza nauczania indywidualnego i możliwości tworzenia klas zintegrowanych. 
Przedstawia: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 
 
6. Formy wypoczynku letniego organizowanego przez Miasto w ramach środków z budżetu 

Miasta i Przeciwdziałania Alkoholizmowi. 
Przedstawia: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 
 
7. Propozycje do programu działania Rady Miejskiej V kadencji 2006-2010. 
8. Sprawy różne. 
9. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 17.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 

Janusz Turnik. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie porządek posiedzenia, który przegłosowano 
jednogłośnie. 
Sł. Domański – zgłosił wniosek, aby nie referować materiałów. 
Przegłosowano: za-6, przeciw-0, wstrzymało się-1. Wniosek przeszedł. 
 
Ad 2 

Projekt uchwały w sprawie  zmiany regulaminu organizacyjnego MOPS w 
Białogardzie przedstawiła Mariola Chełminiak, dyrektor MOPS. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
St. Hatłas – pytał ile MOPS ma środków na pomoc dla najuboższych? 
Dyrektor – odpowiedziała, że to pomoc na zasiłki celowe tj.  leki – 15 tys. zł, a wydane jest 

1.700 zł. 
Z.Rychter – pytał ile osób zatrudnia MOPS, radni nie wiedzą ilu jest pracowników. 
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Dyrektor – odpowiedziała, że sporządzono regulamin bez określania etatowego a jest 38,5 
etatu. 

K.Sosnowski – stwierdził, że są sygnały, że pomoc do potrzebujących nie dociera a otrzymują 
osoby usytuowane. 

Dyrektor – wyjaśniła, że sporządza się wywiad, opisane są warunki. Ubiegający się wskazują 
na środki finansowe, nie chcą pomocy w innej formie. 

St. Hatłas – powiedział, że nie może być tak, aby dorobek całego życia decydował o 
przyznaniu świadczenia. 

Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że Komisja opiniuje a Burmistrz decyduje. 
St. Hatłas – pytał czy planuje się pracowników urzędu Miasta zajmujących się dodatkami 

przenieść do MOPS? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że to kadra wykwalifikowana w tym zakresie, będzie taka 

propozycja. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie  projekt zmiany regulaminu organizacyjnego MOPS w 
Białogardzie, głosując: za-8, przeciw-2, wstrzymało się-1. 

  
Ad 3  
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XI Sesję Rady Miejskiej. 
Przedstawili: Marta Grabczyńska,Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 

 Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza  
a) trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta Białogard dla  niepublicznych 

przedszkoli oraz szkół podstawowych i gimnazjów o uprawnieniach szkól publicznych – 
druk A, 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał czego dotyczy projekt? 
M.Grabczyńska – wyjaśniła, że w związku ze złożeniem dokumentacji w sprawie utworzenia 

Gimnazjum „Scholar”ustawa nakłada obowiązek dofinansowania niepublicznych szkół i 
przedszkoli, w szkole kwota dotacji wynosi 256 zł/ucznia miesięcznie. 

St. Hatłas – pytał co to dotacja i subwencja? 
M.Grabczyńska – wyjaśniła, że subwencja to jest bezzwrotna pomoc Państwa, a dotacje nie 

wykonane podlegają zwrotowi. 
Przegłosowano: za-6, przeciw-4, wstrzymało się-0. Opinia pozytywna. 
 
 
b) zmieniającej uchwałę – Akt Założycielski Gimnazjum Nr 2 w Białogardzie – druk C, 

Przegłosowano: za-9 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
 
 
c)  zmieniającej uchwałę – Akt  przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Bolesława 

Krzywoustego w Białogardzie – druk D, 
Przegłosowano: za-10 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

 
 
 
Ad 4  

Komisja zapoznała się z listą nagrodzonych uczniów nagrodą Burmistrza Miasta 
Białogard za wyniki w nauce w roku szkolnym 2006/2007 (w załączeniu), nie wnosząc uwag. 
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Ad 5  
Analizę nauczania indywidualnego i możliwości tworzenia klas zintegrowanych 

przedstawiła Marta Grabczyńska, Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sport. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – zwrócił uwagę na duże środki wykorzystywane na nauczanie indywidualne. 
Sł.Domański – wyjaśnił, że to zależy od orzeczeń lekarskich. Na jedno dziecko jest orzeczenie 

na kształcenie indywidualne,  na inne integracyjne. 
Komisja zapoznała się z przedstawionym w załączeniu materiałem, nie wnosząc uwag. 
 
Ad 6  

Formy wypoczynku letniego organizowanego przez Miasto w ramach środków z 
budżetu Miasta i Przeciwdziałania Alkoholizmowi przedstawiła Marta Grabczyńska, Wydz. 
Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 

Planuje się kolonie dla 47 dzieci w Poroninie k/Zakopanego. Opłata za dziecko w 
kwocie 549 zł. Ogólny koszt – 25 tys. 800 zł, w tym wycieczka na Słowację. Natomiast w SP 
Nr 4 odbędą się półkolonie dla 45 uczniów. Zachodniopomorski Związek Krzewienia Kultury 
zorganizował dla 10 najuboższych dzieci kolonie w Skrzeszowie, a 20 dzieci z rodzin po PGR 
pojedzie na kolonie organizowane przez Stowarzyszenie Parafialne z Warszawy. 
 
Ad 7 
 Radni nie wnieśli propozycji do programu działania Rady Miejskiej V kadencji 2006-2010. 
 
Ad 8  

W sprawach różnych Przewodniczący Komisji poinformował, że tematem pilnym 
będzie wykorzystanie Domu Kultury. 
 
Ad 9  

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 19.00
 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: M.Z. 

Przewodniczący  Komisji 
              

                    Janusz Turnik 
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